

Dear Parents,

Circular No.2**Pre-S1 Parents' Talk & SHUN Teens 1st Training and PTA Orientation Day Camp**

In order to help new S1 students adapt to the new school life and become real "Shunleers", the school is going to organize an orientation day camp. The camp aims to provide trainings to enhance students' stamina, self-discipline, problem-solving and organization ability, at the same time improve parents-child communication. You are cordially invited to participate in this event with your child. Before the camp, there will be a parents' talk on important notice concerning the beginning of the new school year. Details of the event are as follows:

Date	25 th August 2019 (Sunday)	
Time :	Students (SHUN Teens Training) 8:00 a.m. – 10:00 a.m. 1/F Classroom	Parents and Teachers Association – Orientation Day Camp 10:00 a.m. – 3:00 p.m. City Orientation in School Campus and around Shun Lee Estate
Gathering Venue :	Pre-S1 Parents' Talk 8:30 a.m. – 10:00 a.m. School Hall	
Rules :	<ol style="list-style-type: none"> 1. In order to avoid any accidents and delays, students must follow the school rules and instructors' instructions. 2. If students are ill or injured, they must report to the instructors immediately. 3. Students are not allowed to bring any expensive items (except mobile phone) and must take good care of their personal belongings. 4. All equipment must be kept in a backpack. 5. Students should eat breakfast and measure their body temperature before returning to school. In case of fever, showing signs of flu or other sickness, parents must call the school office (2389 3082) before 8 a.m. for sick leave, and parents letter has to be submitted on the first school day. 	
Other :	<ol style="list-style-type: none"> 1. For the Orientation Day Camp, only one parent is allowed to participate with each student. 2. Please return the reply slip to the collection point: 11st July 2019 (9:00 a.m. -4:00 p.m., V.A. Room) 12th July 2019 (9:00 a.m. -12:30 p.m., V.A. Room) 13th July 2019 (6:15 p.m. - 6:45 p.m., Room 401) 3. All participants should prepare sunscreen, mosquitoes' repellent, umbrella and water. 4. The event will be cancelled if typhoon signal No. 8 or above is hoisted, or red or black rainstorm warning is up two hours before the gathering time. Parents are advised to pay attention to any updates on the school website (www.slcss.edu.hk) about rescheduling of the event. 	

Yours faithfully,

Chim Yin Chu
Principal

-----✂-----

Reply Slip**Circular No.2 (2019-2020)****Pre-S1 Parents' Talk & SHUN Teens 1st Training and PTA Orientation Day Camp**

Student Name: _____ Student No.(STRN): _____ Seat No.: _____

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me about the activity mentioned above.

Name of the parent participating in the Parents' Talk and Orientation Day Camp: _____

(Contact No.: _____)

Yours sincerely

Signature of Parent

順利天主教中學
學校通告 2 (2019-2020)

中一開學前家長講座及SHUN Teens第一次訓練暨家長教師會親子迎新日營

敬啟者：

為了讓中一同學盡快適應「順利大家庭」的生活，成為真正的「順利人」，本校特舉辦迎新日營活動，訓練同學的體能、紀律、解難能力及組織能力，加強親子溝通，誠邀 貴家長與子女一起參加。迎新日營前，將舉行家長講座，講解開學準備注意事項。有關活動詳情如下：

日期	2019年8月25日(星期日)	
活動 時間 集合地點	學生(SHUN Teens 訓練) 上午 8:00 至上午 10:00 一樓課室	家長教師會 親子迎新日營 上午 10:00 至 下午 3:00 本校及順利社區進行城市定向活動
	中一開學前家長講座 上午 8:30 至上午 10:00 禮堂	
學生 注意事項及 規則	<ol style="list-style-type: none">1. 學生必須遵守校規，聽從導師的指令。2. 如身體感到不適或受傷，必須立即通知導師。3. 除手提電話外，不准攜帶任何貴重物品，並小心保管個人財物。4. 所有裝備必須放在一個背囊內。5. 學生回校前，應先吃早餐和量度體溫。如有發燒、流感症狀或其他不適的情況，家長須於上午 8 時前致電本校(2389 3082)為子女請假，並須於開學日向班主任呈交請假信。	
備註	<ol style="list-style-type: none">1. 親子迎新日營環節，每位學生只可以有一位家長陪同參加。2. 家長及學生將在指定時間外出午餐，費用自備。3. 請填妥回條交回收集處： 2019年7月11日(上午9:00-下午4:00，視藝室) 2019年7月12日(上午9:00-下午12:30，視藝室) 2019年7月13日(晚上6:15-6:45，401室)4. 參加者須自備防曬、防蚊用品、雨具、清水或飲品。5. 如天文台於活動當日集合時間前兩小時懸掛八號或以上颱風信號或紅色、黑色暴雨警告信號，該活動將取消，有關安排請留意本校網頁(www.slcss.edu.hk)的公布。	

此致
中一家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一九年七月十一日

回條

學校通告 2 (2019-2020)

中一開學前家長講座及SHUN Teens第一次訓練暨家長教師會親子迎新日營

學生姓名：_____ 學生編號(STRN)：_____ 測驗座位編號：_____

敬覆者：本人已詳閱並已得悉子女參加上述訓練活動。參加家長講座及親子迎新日營之家長姓名：_____

及聯絡電話：_____

此覆
順利天主教中學詹校長

家長或監護人_____簽署

二零一九年七月 日